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00:04 
welcome to today we're kind of jumped on 
00:26 
the hello John yeah you guys will pray 
00:58 
with me pray for you lord thank you for 
01:02 
bringing us all together we're very 
01:05 
grateful for people like John that are 
01:07 
brave enough to come forward and report 
01:09 
misconduct at great risk to their own 
01:11 
person there's a special place in our 
01:13 
Lord's heart for whistleblowers as he 
01:15 
was the first one that came to bring us 
01:17 
the light in the truth 
01:19 
please open our hearts and let us listen 
01:21 
and research the information that John 
01:23 
is going to bring forward to protect not 
01:25 
only our government our president but 
01:27 
the world 
01:29 
Sanna rewards in action we are all here 
01:33 
to help you spread the truth in your 
01:35 
name father we pray he's a government 
01:48 
insider and rather than by going through 
01:52 
this introduction of what I've learned 
01:53 
about him I'm just going to go ahead and 
02:03 
thank you thanks everyone here and I'd 
02:07 
like to say thank you especially for 
02:08 
everyone who's offered prayers online it 
02:13 
means a great deal where to start I have 
02:20 
a bit of an unusual background it's not 



02:22 
unusual for my family but out of the 
02:27 
ordinary 
02:28 
been good at math sciences Oh life 
02:32 
skipped a bunch of grades skipped high 
02:34 
school went to college early grad scored 
02:37 
early and I come from a mostly military 
02:41 
family and government employees 
02:44 
politicians things like that so it 
02:47 
wasn't hard to get noticed and I'm not 
02:50 
that old but I'm old enough to go around 
02:53 
before the computers are around so the 
02:57 
government was still looking for people 
02:58 
who were good at things and they could 
03:00 
put them to work so I started doing 
03:04 
encryption algorithms basic things to 
03:07 
time not let him to satellite work and 
03:12 
while I was in college grad school and 
03:14 
then afterwards I went in the military I 
03:17 
was in the Army for 13 years it was all 
03:21 
in the SF community I won't narrow down 
03:24 
any more than that right now and of 
03:26 
course throughout then I was still 
03:28 
consulting although the time tables 
03:30 
didn't match up always and stokin so 
03:35 
he's still involved with different 
03:36 
aspects of the intelligence community 
03:38 
because of my past work I still 
03:41 
maintained all my clearances and even 



03:43 
picked up some others that led into 
03:45 
after the military the civilian side of 
03:49 
intelligence and coming up into the late 
03:56 
90s when I was leaving military 
04:00 
government type of work I answer and 
04:05 
became ordained 
04:10 
sometimes had since I was a child not 
04:14 
being very honest about it 
04:15 
I had a coin since I was very very 
04:17 
little and I thought as I was growing up 
04:20 
it's naughty over smart teenager that I 
04:23 
did enough bad stuff it was the voice in 
04:27 
my head would stop and it just got 
04:30 
stronger but uh I've actually smartened 
04:34 
up an anthemic line and everything was 
04:37 
going very well and this would be about 
04:40 
2000 at this point and then the car is 
04:45 
September 11th which changed not only my 
04:47 
world but everyone's so I was still 
04:52 
consulting on various projects and still 
04:56 
maintain the clearances so we were going 
05:01 
along and we're going along like that 
05:03 
and then in 2005 I met someone very nice 
05:09 
gentleman very smart it's a physician 
05:12 
and it was from Egypt I'm certainly 
05:17 
Muslim but he was absolutely 
05:20 
anti-violent he thought it was just the 
05:23 
height of cowardice and rudeness to go 



05:28 
to a new country he came here and to 
05:30 
stab him in the back when they've opened 
05:31 
themselves up to you so he fought 
05:34 
against that and having had connections 
05:41 
in the past from my government work and 
05:43 
connections to the Muslim community back 
05:45 
then his off with him and then after 
05:50 
very short about time because he was 
05:52 
very impressed found out that he was 
05:56 
connected to the very highest levels of 
05:58 
certain terrorist organizations not he 
06:02 
was a terrorist but that he was born to 
06:04 
it he his neighbor in other mentions 
06:10 
name his neighbor in Egypt he grew up 
06:12 
with was Ayman al-zawahiri the 
06:17 
Osama bin Laden's right-hand man the guy 
06:22 
with the white beard you see on all the 
06:23 
videos what there's a lot now they grew 
06:26 
up together high school together college 
06:28 
medical school they actually started in 
06:31 
separate medical schools but avens 
06:33 
father was a professor who taught him 
06:35 
and then they got together for graduate 
06:37 
school that's held once they knew each 
06:38 
other he was a member by birth of the 
06:43 
Muslim Brotherhood he was his family he 
06:47 
was a family member or not fact number 
06:50 
two but right at the very beginning of 



06:54 
agama Ellis Lamia which is a terrorist 
06:57 
organization now but the time as a 
06:59 
radical student organization as how far 
07:01 
back he goes and he joined it in college 
07:05 
and actually some of the sex did some 
07:09 
violence and the cost of his surgical 
07:10 
career he had to leave school at the 
07:13 
same time hidden names had left he came 
07:15 
here and even announced our hearing with 
07:16 
overseas to get away from it but it 
07:20 
seems a physician but it did cost in 
07:21 
that and he pours the violence I don't 
07:24 
discuss children at all but he would not 
07:27 
even raise his children in that faith 
07:29 
because he importance too much anyway 
07:33 
because I knew him and because of my 
07:35 
previous background and connections in 
07:37 
the community I was accepted by him and 
07:39 
many of his friends who turned out to be 
07:41 
at the very highest levels on the 
07:43 
terrace emerge throughout the world 
07:44 
I have personally spoken more than once 
07:47 
with havens Alighieri this is prior to 
07:51 
2016 and those are documented the FBI 
07:55 
has them so nothing nothing you know 
07:58 
behind the scenes there I've also spoken 
08:00 
to Homs of Islam who was Osama bin 
08:05 
Laden's eldest surviving son and he was 



08:10 
recently killed and he was actually 
08:12 
going to be the new head of the 
08:14 
resurgent al-qaeda 
08:16 
server this gentleman had yeah 
08:21 
al-qaeda's making a comeback as soon as 
08:22 
Isis was gone they intend to establish 
08:24 
themselves again they might say he was 
08:28 
at the very top by birth these people 
08:30 
and there's a huge network in this 
08:31 
country hello 
08:32 
overseas certainly but in this country 
08:34 
as well of people who are varying 
08:37 
degrees of violent but they support it 
08:39 
some of them are very public people you 
08:41 
know and it's all very behind-the-scenes 
08:45 
there are certain mosques that are 
08:47 
extremely violent funnel money into them 
08:49 
there are thousands thousand people who 
08:52 
[Music] 
08:54 
generate income for them this way and 
08:57 
supply directly through these different 
08:59 
groups through various fronts ready so 
09:03 
with his information because he did not 
09:05 
like the violent stuff I started 
09:07 
supplying information that I learned 
09:08 
from this relationship to my local law 
09:13 
enforcement at the time and then after 
09:18 
that I supply they would disseminate it 



09:20 
to various federal agencies because all 
09:22 
I was going across state lines with 
09:23 
weapons explosives things like that 
09:25 
cigarettes and starting around 2007 I 
09:36 
started to really delivering the 
09:38 
information directly to the DOJ in 
09:40 
Baltimore 
09:41 
in 2008 I started dealing directly with 
09:46 
the roser side in Baltimore now from 
09:51 
approximately 2006 
09:53 
until this time my information was 
09:56 
getting to John brother lessons prior to 
10:00 
the CIA director course and probably 
10:03 
right right for homeland security 
10:05 
director so he was getting it but not 
10:09 
directly at that time so they liked the 
10:15 
information they did not have anyone 
10:16 
with that level at the very top it was 
10:20 
dangerous they made that very clear and 
10:22 
they made clear I didn't have to but 
10:25 
they were extremely grateful for it and 
10:28 
at the time of course right after 
10:29 
September 11th 
10:30 
I felt it was my duty I worked in 
10:32 
defense my entire life and so this is 
10:35 
what came to be then I was going to 
10:37 
protect the country this way so I did 
10:42 
this and I said to the voices various 



10:46 
people like the deep state and 
10:50 
everything was going fine I testified 
10:52 
most often secretly or by deposition by 
10:56 
remote video in different terrorist 
10:59 
cases and those people are in prison we 
11:03 
stopped we stopped quite a bit of stuff 
11:05 
there there dozens of those cases 
11:09 
there's more than once where my wife and 
11:12 
I have had to go into protection because 
11:14 
our death threats are still are but and 
11:17 
she didn't like this but this was our 
11:20 
duty I mean this is to save lives it did 
11:24 
so we were going along like this until 
11:29 
2009 
11:31 
that's what things changed things 
11:35 
changed and what changed was Obama was 
11:39 
elected the entire focus left the 
11:44 
terrorists of Muslim terrorists and went 
11:46 
to white terrorism he couldn't say 
11:49 
anything bad now as I knew for a fact 
11:53 
there are some very good Muslims out 
11:54 
there they're very good people who 
11:55 
happen to be Muslim like my doctor 
11:58 
friend his brother is my current contact 
12:03 
and extremely violent I'm also happy 
12:05 
more about that but he is very proud to 
12:07 
be at the top of that my own stuff but 
12:09 
there are creepy but I have right now on 



12:14 
my phone my wife and I went out to get 
12:16 
something to eat 
12:17 
it was one of days I thought I could eat 
12:19 
there was a homeless couple white couple 
12:22 
and they were obviously own drugstores 
12:25 
all over him it was a guy who's buying 
12:26 
him lunch he was Muslim he's standing 
12:29 
and we talked a bit and you couldn't 
12:32 
even tell by looking at me but then he 
12:33 
got their food gave it to them he got 
12:35 
his food and walked over and his wife is 
12:37 
over there she's wearing the burqa and 
12:40 
there's his father his father was 
12:42 
Iranian in a wheelchair I spoke with him 
12:45 
a little bit here he's tell me about 
12:47 
this you know what it was like before 
12:48 
this horrible you know religious 
12:50 
whatever so really nice couple so there 
12:55 
are a lot of people like that I want to 
12:56 
say they're all terrorists or not I have 
12:59 
contacts I'm not gonna elaborate with in 
13:01 
Iran who are fighting within the system 
13:05 
that's all I'm on the side because they 
13:07 
don't like the government there so 
13:11 
everything changed in 2009 here's what's 
13:15 
going to get bad because of the focus 
13:22 
was changed the focus was changed to 
13:24 
what they returned mean white terrorism 



13:26 
war sovereign citizen terrorism and 
13:28 
there was quite a bit while was 
13:30 
legitimate I worked on those cases as 
13:33 
well because they would cross it over 
13:35 
especially with weapons and things but a 
13:40 
case came up where they were funding 
13:46 
stuff with drugs weapons to get this was 
13:51 
a big one I want to expose it but it was 
13:55 
very highly placed it's very highly 
13:57 
connected so I reported it like normal 
14:01 
to well Obama shut it down they came 
14:05 
after me and my wife they arrested us 
14:07 
what we were arrested no I was arrested 
14:12 
going to work 
14:13 
she was arrested our home by two giant 
14:16 
car one picked her up now she was a very 
14:17 
petite picked her up to her against the 
14:19 
wall where she couldn't get out for 
14:21 
about an hour then they cuffed her 
14:23 
laying there and left her there 
14:24 
for several hours I kept her cuffed 
14:26 
behind her back for 22 hours it gets 
14:31 
worse 
14:32 
sorry I'm not doing this for sympathy I 
14:35 
want people to understand the level of 
14:37 
the deep state will go to keep things 
14:39 
quiet I was exposing their operation one 
14:44 
that they wanted so rest of us holding 



14:50 
up the charges they said I was selling 
14:52 
drugs now I was reporting will 
14:53 
illegal drug sales with the help of 
14:56 
several federal agents but they turned 
14:59 
it around on me 
15:00 
now I've had multiple US prosecutors and 
15:04 
look at these yards look at the case 
15:05 
they all agree is completely fabricated 
15:06 
and is being addressed there were four 
15:09 
agents involved directly with me at that 
15:12 
time 
15:12 
tor in prison already okay 
15:15 
ones on indictment and one clip so they 
15:18 
know they're guilty we aren't 
15:21 
but rest of us through in prison so I'm 
15:27 
staying in a local jail and waiting 
15:32 
because I'm half laughing to myself it's 
15:34 
like where do you find out who I work 
15:35 
for you idiot you know and I call and 
15:39 
the people that I worked with for years 
15:41 
saving lives in court cases on the 
15:44 
record not only didn't help me but 
15:47 
helped Obama rod resistance screwed me 
15:51 
over and helped them they tried to bury 
15:56 
me so put me in it gets worse wouldn't 
16:02 
help this is one reason I don't like him 
16:05 
wouldn't back me up a bit went with them 
16:08 
but you know he got his promotion a no 



16:09 
it didn't me he was the only US Attorney 
16:12 
under Obama that kept his job and he was 
16:15 
supposedly a Republican so I'm sure he's 
16:20 
also turning other ways we'll get to it 
16:22 
okay so I'm in there this is a local 
16:27 
this is a county jail attorneys are in 
16:32 
on it and ones facing disbarment because 
16:34 
of it but at the time was this is 2009 
16:38 
I put me in their unlocked away no food 
16:43 
I was not being fed I had about 600 
16:46 
calories a week I was getting regular 
16:50 
interrogations I mean beating when they 
16:54 
image you know that now this is all 
16:57 
documented I have affidavits from the 
16:58 
warden and the sheriff Wow 
17:01 
so they would come out of these these 
17:03 
feds would come up they wanted to know 
17:04 
what I knew how exposed they were and 
17:07 
any evidence I clicked because they knew 
17:09 
that I documented it they threatened my 
17:12 
wife he told me that if I don't give 
17:14 
them stuff they're gonna lock her up for 
17:16 
a year and they're gonna have a raped 
17:17 
killed they did this over and over again 
17:22 
maybe we wouldn't offence when the feds 
17:25 
showed up they would take me up to a 
17:27 
private area and leave me with them when 
17:31 
I got out of that little four hour 



17:33 
session I was in such bad shape this the 
17:35 
guard the CEO did not want to sign for 
17:37 
me back in his custody he complained to 
17:42 
the board some warden said okay now we 
17:46 
want somebody in the hallway so next 
17:50 
time I showed up got me back up there 
17:52 
they're doing the same thing even worse 
17:54 
because I wanted to cooperate the guards 
17:57 
sitting in the hallway he got physically 
17:58 
ill listening to what was going on he 
18:01 
told the warden warden says okay now we 
18:05 
want a guard in the room so next time I 
18:08 
show up this was like every other day 
18:10 
next time you show up have a guard Co 
18:14 
armed in the room at this time the word 
18:18 
made them check their firearms just in 
18:20 
case there's trouble so only the co was 
18:23 
armed so they toned it they towed it way 
18:26 
down because the guard was a witness and 
18:28 
even that he got physically ill and 
18:30 
stopped it after two hours and took me 
18:32 
out of there that's how bad that was and 
18:35 
that's how bad they were with him in the 
18:36 
room the warden then barred them from 
18:39 
entering his facility ever again and 
18:42 
made a formal complaint to the sheriff 
18:44 
they knew it was crap the warning went 
18:47 
to the sheriff had tried to get me out 



18:48 
by passing the judge on their own 
18:50 
authority which they can actually do 
18:52 
that's how bad this was so I got no food 
18:57 
nothing it's worse then they couldn't 
19:01 
come in but they could assign me out so 
19:04 
if you actually look at the record which 
19:05 
is all documented you'll see where they 
19:07 
supposedly signed me out to take me to 
19:09 
look at 
19:10 
evidence take me here for an 
19:12 
interrogation take me here for 
19:13 
discussion and they're signing you no 
19:15 
other facilities but and that's on the 
19:17 
record but I never made it in his 
19:18 
facilities 
19:19 
it took me somewhere else I don't think 
19:22 
it's a real word they call it internal 
19:23 
rendition you know like extreme 
19:25 
rendition 
19:26 
this was an internal rendition so I lost 
19:32 
147 pounds in four and a half months I I 
19:38 
was force-fed insecticide it was called 
19:42 
dichlorvos she used to migratory it's I 
19:46 
was force-fed a lot of stuff he sees all 
19:49 
kinds of self ground glass this is why I 
19:51 
have the damage to this day about eating 
19:53 
I was force-fed dichlorvos wishes they 
20:00 
sprayed on crops and migratory birds eat 



20:02 
it and they bleed that they eats out 
20:03 
their stomach which is what it did I'm 
20:05 
just bigger than a migratory bird so it 
20:07 
took longer I was what aborted a turkey 
20:12 
water boring with kerosene and once with 
20:15 
kerosene and diesel fuel mix you've 
20:18 
never felt burning like that in your 
20:20 
life 
20:21 
I had I needed seven and a half hours of 
20:27 
corrective surgery or my sinuses and my 
20:29 
nasal passages and the other remove the 
20:32 
bone in between my eyes and above my 
20:33 
eyes to get up there because it faded 
20:36 
away okay I just kind of get through it 
20:49 
by Road now I know I try not to relive 
20:53 
it as I talk about when I didn't die 
20:58 
they just tried to see what they could 
21:00 
do to make me die number one that after 
21:05 
a particularly brutal session they beat 
21:08 
the hell I mean by this point I weighed 
21:11 
less than half of what I had nor my way 
21:13 
and they be Tom you threw me the corner 
21:16 
of a cell block the door guy didn't move 
21:19 
for like three days when I'm came in 
21:23 
and I was such a bad shape he was angry 
21:26 
that he couldn't get his jollies so he 
21:29 
just kicked me in the stomach until 
21:31 
about eight inches of my intestine 



21:32 
distended from my rectum and I all I 
21:38 
could do is look at him I couldn't 
21:39 
couldn't booth so it was a bad situation 
21:44 
and I remember to this day having to 
21:48 
recall him while we were training I had 
21:51 
to put that back inside me without 
21:53 
twisting everything anyway this is how 
21:57 
bad it was 
21:59 
now these both people so after this got 
22:04 
out and I've been in like a constant 
22:08 
surveillance since then and I've had to 
22:13 
maintain my contact with them under 
22:16 
threat of death and death to me that's 
22:19 
my wife death to my family 
22:20 
he said just in case you ever were 
22:22 
thinking of getting divorced they showed 
22:24 
me pictures of my brother and we know he 
22:26 
has children this is how they are so I 
22:29 
had to continue to work for them which I 
22:31 
did send and this was their manipulation 
22:40 
this is under Obama this is why I've met 
22:42 
every president since Carter and I met 
22:45 
Carter after he left office she was 
22:47 
going to Habitat for Humanity and it was 
22:50 
Obama who refused to meet me you wonder 
22:53 
why believe me I'd like to meet him so I 
23:01 
forced to work with them they had 
23:03 
something that they could use and they 



23:05 
are experts at using people they had my 
23:09 
brain and my clearances in my background 
23:11 
and there was no culpability for them 
23:15 
then I was not a part of this agency or 
23:17 
that one so there was deniability they 
23:20 
loved it so I was tasked with various 
23:23 
things I mean on top of having 
23:25 
maintaining these terrorist ties they 
23:27 
wanted increasingly more and more 
23:28 
details and more and more deeper 
23:32 
information 
23:34 
that was dangerous to get it was putting 
23:35 
me in jeopardy putting my wife in 
23:37 
jeopardy you know we took precautions 
23:40 
there are lots of cautions but people do 
23:43 
this I mean just one or more more more 
23:44 
they didn't care 
23:45 
on top of that we want me to help with 
23:48 
their computer system when we help with 
23:52 
with you know setting this up the 
23:54 
architecture for this architecture for 
23:56 
that all the time I have to feed this 
23:58 
information and you know you're 
24:00 
completely controlled and then you would 
24:02 
have been tasking you with different 
24:04 
things because I was a think-tank kind 
24:06 
of guy I've been like I said I consult 
24:08 
and you think tank cut up stuff so I had 



24:11 
somebody they could bring their dumbest 
24:13 
illegal problems to and you can figure 
24:15 
out a valid way to do it 
24:16 
of course we don't we'll have your wife 
24:18 
rape and kill so and so I I was doing 
24:28 
that I had no choice I liked it I was 
24:30 
there to use and they did and it grew 
24:36 
because it changed though because they 
24:40 
did not want the valid information from 
24:43 
inside these terrorist organizations to 
24:47 
stop what was going on they wanted more 
24:49 
more information to find out what their 
24:52 
exposure was if their illegal operations 
24:54 
had been compromised and to cover their 
24:57 
butt so they turned it around from 
25:01 
something positive to they were using it 
25:03 
to cover their ass and that's why they 
25:06 
wanted more and more a month and I was 
25:12 
working through the working through the 
25:14 
Baltimore office I was I would answer 
25:16 
directly rod Rosen they kept me pretty 
25:18 
close because of my background it wasn't 
25:21 
a normal agent and didn't want me 
25:24 
talking to many people there was a group 
25:25 
down there and they were made up of 
25:27 
federal agents and DOJ people and the 
25:31 
one of them actually ended up knowing 
25:33 
he's a computer expert forensic expert 



25:36 
and I actually known his family as 
25:39 
in-laws for many many years and then I 
25:43 
met him there we cruise hit it off and 
25:46 
he's very intelligent 
25:47 
and he was very upset about how they 
25:53 
treated him now he was a federal agent 
25:55 
hanging the Secret Service I won't name 
25:57 
where I thought he was very smart he was 
26:01 
a computer genius he really was he's 
26:03 
just most people who know it like that 
26:05 
you know you can breathe and they would 
26:08 
give him yeah that helped him but they 
26:11 
would give him tasks you know do this do 
26:13 
that most of the legal a long kind 
26:15 
another illegal surveillance fabricating 
26:17 
evidence planting evidence and they just 
26:19 
they do this he would figure out how to 
26:21 
do it because he's good at it and then 
26:24 
he would try to explain how difficult it 
26:26 
was and they just didn't get it and then 
26:28 
next week they would ask him to fix his 
26:30 
cable you know that fixed our cable and 
26:32 
we just very insulting to him but he was 
26:34 
an arrogant person he was with the same 
26:44 
kind of treatment that you had no no not 
26:50 
like that he's no excu I don't think you 
26:52 
to survive so now he was a Secret 
26:57 
Service agent so he was their top 



27:01 
forensic guy anyway so this started on 
27:06 
giving them information on these 
27:08 
different operations operations that 
27:11 
turned out to be started by the FBI in 
27:14 
many instances as false flags and this 
27:19 
this information of these actions these 
27:21 
plans the equipment things like this 
27:22 
would come back and they would circle 
27:24 
through these different organizations I 
27:26 
dealt with so you get wind of this stuff 
27:28 
your research you get war info we turned 
27:30 
in you find out they're the ones doing 
27:31 
it they started it was a false flag 
27:33 
there have been many false flags didn't 
27:35 
get off the ground or didn't succeed and 
27:38 
almost all of them run out of Boston DC 
27:43 
is the politics New York gist of money 
27:45 
and Boston is a false flag the 
27:48 
operations they call it and it goes 
27:51 
right to Mueller he's run there Muir so 
27:56 
I'm doing two things I'm keeping my ties 
28:00 
within the 
28:01 
Paris Commune now that wasn't like a 
28:03 
24/7 job sometimes you wouldn't hear 
28:06 
from her for a month sometimes it was 
28:07 
every day for two weeks you didn't know 
28:09 
it's just when something was happening 
28:11 
[Music] 



28:13 
had been working for them helping up 
28:16 
with these various cases they would ask 
28:18 
me different things to figure out or 
28:20 
make it happen or if this was a piece of 
28:21 
office was possible and this led me now 
28:25 
said Brennan who I was getting 
28:30 
information to not personally but it was 
28:31 
getting to him and he chose me because a 
28:34 
lot of dealt with overseas terrorism 
28:36 
this started you know 2005 state but 
28:40 
after 2009 and 10 when they had done 
28:43 
this I was crippled up I was on a walker 
28:45 
at times in wheelchair I lost all the 
28:48 
weight I couldn't walk a lot of health 
28:51 
problems trying to recover and Brennan 
28:54 
referred to me as that effing cripple he 
28:56 
talked I was funny because I couldn't 
28:59 
take it 
28:59 
this is what I'm responsible for and 
29:03 
thought he had done it and yet he 
29:05 
thought it was funny and cut that was 
29:08 
his pet name for me so I never forgot of 
29:15 
course what they had done in the threats 
29:16 
that we lived under daily I've had phone 
29:18 
calls court I've had you know visits at 
29:22 
work on stuff notes it's lightened up 
29:24 
some there were nasty threats especially 
29:27 
around love the election time well then 



29:30 
when they felt the power slipping away 
29:36 
I'm not picking rotted out a hat I 
29:38 
worked with him I have lots and lots of 
29:40 
proof I get his name with a ton of stuff 
29:41 
suck it up ride your days coming so 
29:47 
while this is happening while I'm doing 
29:49 
the terrorist stuff I've got all the 
29:51 
paperwork for that because in the 
29:53 
beginning they tried to write it up as a 
29:54 
contract and either seeing these things 
29:57 
I've had US prosecutors look at now like 
29:59 
are you kidding me it's like you know 
30:01 
who wrote that and why would your 
30:03 
attorney ever even look at this and not 
30:04 
laugh 
30:06 
so it was just they didn't bother after 
30:08 
a while so this is how I came to be 
30:11 
working with them and they were starting 
30:15 
to see sips of Baltimore it's the 
30:17 
Department of Justice's intelligence 
30:20 
computer system and one of them self was 
30:24 
my friend when I know and he was one of 
30:28 
the main people now he Secret Service we 
30:31 
had clearances for the White House for 
30:33 
goodness a CIA he was everywhere because 
30:35 
he was that good and when they started 
30:38 
setting this network up they it was tied 
30:43 
into every every computer I mean I was 



30:46 
tied into every agency intelligence or 
30:50 
otherwise was the marshals of the Secret 
30:51 
Service of the FBI and CIA NSA so 
30:53 
through all their and was unrestricted 
30:56 
because it was just tied right it was 
30:58 
wide open but I was supposed to be 
31:00 
restricted to only the people working on 
31:03 
it in this one location and the people 
31:09 
watching over them because it was just 
31:10 
it was supposed to be a testbed to see 
31:13 
if it would work and it ended up and 
31:14 
running well this was they were using it 
31:17 
like an unregistered you know no no 
31:21 
oversight intelligence community because 
31:23 
it was hooked into everything they were 
31:25 
taking information off of it they were 
31:27 
selling that they were shipping it 
31:28 
overseas 
31:28 
this is what I've documented the now 
31:33 
they have they still do they still do 
31:37 
but now it's kind of now its segment and 
31:39 
now there's there's clearance just given 
31:41 
everything at the time it was wide open 
31:43 
and they used it all up Hillary Obama 
31:46 
when who was wrong them was bragging 
31:51 
about Obama's secret database that's 
31:54 
what she was bragging about Wow 
31:56 
this mean this is where hammer came from 



31:59 
where it was tested where other versions 
32:00 
that were tested this is where I came 
32:02 
through to grab you and it wasn't so if 
32:05 
it's a really low they were just fine on 
32:08 
citizens since they had wide open access 
32:11 
they were using it on the agencies 
32:14 
themselves they were suck in information 
32:15 
out of everybody 
32:18 
the DOJ was setting up their own 
32:21 
intelligence service and they still are 
32:23 
just I think it's about 15 years ago now 
32:25 
they started the National Security 
32:27 
Division of the DOJ and this was their 
32:31 
next step the DOJ is already directing 
32:35 
our intelligence community they're 
32:37 
coming to them to see if it's legal to 
32:39 
see if we would do it this way the see 
32:40 
if it fits in this parameter the DOJ 
32:43 
lawyers with no field experience no 
32:45 
intelligence training other than a few 
32:46 
classes are directing our intelligence 
32:49 
work and you wonder why it's a mess so 
32:54 
they were using this massive computer 
32:56 
system I was originally unlimited it was 
32:59 
like hooking every intelligence at work 
33:01 
in law enforcement together which is 
33:03 
what it was intended to do but they were 
33:05 
using it illegally they were spying on 



33:07 
people they were spying on the federal 
33:09 
judges as many as they could get they 
33:11 
were compromised them if they couldn't 
33:14 
find something compromising on them they 
33:16 
planted the one example I gained while 
33:18 
mine is true that one judge couldn't get 
33:22 
close to him but he had a son go to 
33:23 
college a son like the set his computer 
33:25 
download movies music everything like 
33:27 
that latest went in and changed one now 
33:29 
he downloaded child pornography didn't 
33:32 
know that's not what he wanted but it 
33:35 
was child pornography well Your Honor we 
33:37 
can keep it quiet okay yeah you know it 
33:41 
doesn't have to come up right now it's 
33:42 
just manipulation they do it to 
33:44 
everybody they wanted to control all the 
33:45 
federal judges and they got many of them 
33:48 
they got Roberts he's you know you know 
33:51 
who he is yeah it's gorgeous 
33:53 
so now rod was in charges she's into 
34:00 
computer situation down here in 
34:02 
Baltimore I'm in Maryland it's not a big 
34:07 
secret 
34:08 
so rod wasn't charged to this this is 
34:14 
all prototype stuff and they were using 
34:16 
it for everything they were stealing 
34:18 
stuff there's some information overseas 



34:20 
sell it to any government they get their 
34:22 
hands on same thing State Department's 
34:24 
doing they were actually going in to the 
34:26 
State Department to Hillary's computers 
34:28 
and their private servers and the state 
34:29 
departments and service they were 
34:30 
breaking into 
34:31 
they were altering emails altering 
34:33 
classification levels and emails and 
34:38 
initially they were breaking the her 
34:41 
server and alter because she has filters 
34:47 
you can get a new server because I've 
34:49 
seen them see all the stuff they had 
34:52 
access to her servers about three months 
34:53 
after they went in 
34:55 
so whoever set him up over there is 
34:56 
ridiculous many way they were going they 
34:59 
they would go into her service copy 
35:01 
everything and then they pick out her 
35:05 
filters would come if they came from a 
35:07 
certain person it would go right to her 
35:08 
if it was a certain classification level 
35:10 
then it would come to her notice or go 
35:12 
to someone lower they would go in and on 
35:14 
the top stuff that was supposed to go to 
35:16 
her they would lower the classification 
35:19 
level so that she would never see it and 
35:22 
then they pulled out fix it back and 



35:24 
then they could sell it for more because 
35:25 
with higher classification or cutting 
35:27 
around basically they also altered 
35:31 
things they would alter you can alter 
35:34 
one word in a email change the whole 
35:36 
meaning of it so in the beginning it was 
35:40 
just observation they were getting 
35:42 
information they were collecting 
35:43 
information and then it started being 
35:45 
altering and then it became 
35:47 
disseminating that became you know 
35:49 
altering and disseminating and they 
35:51 
could maneuver things so I think they 
35:56 
could they could alter it and make a lot 
35:59 
of money I know somebody was coming back 
36:00 
and it was being laundered through 
36:02 
varying ways but a lot it was going 
36:04 
through a currency bitcoins and things 
36:07 
so and my computer friend there is my 
36:12 
friend was a top courtesy of he was 
36:16 
actually the top B currency expert at 
36:20 
the time so it was a little long this is 
36:24 
when I was dealing with these people 
36:26 
directly and I mean there's a rather his 
36:29 
brand and there was the longest term 
36:30 
relationships with the other people who 
36:31 
come around and it was you know the 
36:34 
hackers you know there's there's wheeler 



36:36 
for a long time he was Comey but there 
36:38 
was you know the hackers in the white 
36:41 
house they were coming through our 
36:42 
systems this 
36:43 
they are and when the information was 
36:46 
obtained now there were some stuff that 
36:48 
was so sensitive that my friend would 
36:52 
supposed to be totally off the record we 
36:55 
would go out I went with it many times 
36:57 
he would go to a pawn shop buy a $50 
37:02 
laptop no cash no record and again he 
37:06 
called it war driving and we drive 
37:08 
around like a UH apartment complex and 
37:12 
was fine 
37:14 
find a open Wi-Fi and anyone who's born 
37:18 
usually one of the higher you know a 
37:20 
good connection and he and I he would 
37:23 
take a $50 used laptop and wipe it then 
37:26 
he wouldn't load three hundred thousand 
37:28 
dollars worth of government software 
37:29 
onto it so he could do this but that he 
37:32 
would go in and do illegal surveillance 
37:34 
on people one elected officials well 
37:39 
wrong people 
37:40 
judges things like this and it was 
37:44 
recorded or planted there were many 
37:45 
times that it was planted and he 
37:48 
actually developed something he called 



37:50 
Swiss cheese people are familiar with 
37:52 
layers like if you take a picture you 
37:55 
could separate into layers well he could 
37:57 
separate into layers and not alter the 
37:59 
layer but he could alter specific pieces 
38:02 
within the layer so when we put him back 
38:03 
together you couldn't tell now remember 
38:05 
he's a forensic expert he knows what 
38:06 
they look for he's on the top forensic 
38:09 
experts he had been in trouble more than 
38:13 
once for planting evidence on someone's 
38:19 
computer so they could seize large bank 
38:20 
accounts you know if you had a business 
38:22 
or something they wanted that money as 
38:25 
an example that's the case I have it all 
38:27 
documented where that was a business 
38:30 
owner construction company and he was in 
38:35 
some tax stuff whatever nothing wild 
38:37 
nothing weird 
38:38 
it was taxed I mean he was a pays taxes 
38:41 
well he had a lot of money in the banks 
38:43 
and they wanted it but this guy had 
38:47 
enough money and I fortunate to fight 
38:48 
him and they don't like that when you 
38:49 
fight him in court so they had my friend 
38:52 
do a number on him which they've done 
38:54 
hundreds of times he got in his computer 
38:57 
planted his easter egg which was it was 



39:00 
it was actually multiple small programs 
39:03 
that would assemble into child 
39:05 
pornography and then what do you know 
39:07 
and he's the guys computer they found 
39:09 
child pornography nineteen I facing tax 
39:11 
evasion now you go into the prison being 
39:13 
a pervert we want to get raped and 
39:14 
killed so what's he do he did the same 
39:17 
thing to other people done he pled to 
39:19 
the lesser charge and gave up his bank 
39:22 
accounts and was happy to do it so he 
39:23 
didn't have to go to prison for that now 
39:26 
they've done this many times it was 
39:28 
actually the specialty so this is so 
39:34 
this big they've done this many many 
39:36 
times now it's not only horrible that 
39:38 
way it's horrible because actual victims 
39:39 
and actually you are not getting justice 
39:43 
of any kind and actual criminal walls 
39:45 
are getting away with it because of this 
39:46 
and they don't care it's a tool for them 
39:49 
to use innocent or guilty is applied as 
39:52 
they see fit and what benefits them the 
39:53 
most so getting them to the judges and 
39:58 
into the intelligence network and they 
40:00 
were pulling stuff out cuz they had 
40:01 
access I know people were curious about 
40:05 
the key okay there there were seven keys 



40:11 
that's not a mystical number just happen 
40:13 
to be seven people to have them and it's 
40:16 
it's a bypass key to get into that 
40:18 
computer room where there is no other 
40:19 
security and with any security on the 
40:22 
computers they wanted it wide open so 
40:25 
only two supervised Ron and others could 
40:27 
have won those keys the the key on the 
40:31 
bottom of the teeth is a regular key the 
40:34 
cuts on the back are for a code inside 
40:37 
of the lock company so if you're just 
40:42 
sticky and you put in half way then it 
40:44 
goes in so I'm going to reads that and 
40:46 
it'll bypass it and allow if you just 
40:48 
Ram it in and do it and turn it like a 
40:49 
regular key you're not gonna get any 
40:50 
power it's not gonna work it was a fit 
40:53 
as a physical security system well when 
40:56 
they upgraded to the other room when 
40:58 
they started going into the formal C 
41:00 
steps in the introduction these keys 
41:03 
that they kept the little room on the 
41:05 
side for business say I never shut that 
41:07 
one down well when they upgraded 
41:11 
these keys were filling leak and by 
41:14 
sight 
41:15 
you know documented and destroyed what 
41:18 
he missed one I don't know about or not 



41:24 
I mean that's a felony to possess that I 
41:26 
just I know it's around so I heard it's 
41:33 
around somewhere yeah that every time my 
41:38 
older brother taught me sleight of hand 
41:39 
was a kid yeah okay same so we would we 
41:48 
had to walk them over they were coated 
41:49 
boom here it is verify which one it was 
41:51 
destroyed so but I think I missed one 
41:54 
anyway that was a bypass he get into his 
41:57 
computer room which was linked in 
41:58 
everything and there are there are 
42:01 
documents that some of these things 
42:06 
there are procedure things but these 
42:07 
pages actually locked into binders you 
42:09 
can't remove them and there's alarms 
42:11 
when the binders so you take pictures 
42:13 
next and that's a once on some of the 
42:17 
thumb drives documentation for all of 
42:19 
this I document whatever I could because 
42:21 
remember I'm their little you know 
42:25 
whatever kickin post over here I have to 
42:27 
do this but I'm smart enough to document 
42:30 
and on the screen I have the flash drive 
42:33 
the floppy the key and then they 
42:35 
fingerprinted 
42:38 
things I mean some of them go back years 
42:41 
there's a lot more than those I was just 
42:43 
taking random pictures I have an old 



42:45 
microcassette recorder to be olympus 
42:48 
recorder that I posted I got a lot of 
42:50 
nasty comments it's it does not hold 
42:55 
nine thousand hours I don't think they 
42:57 
make one it does I think it may hold 
43:00 
like a hundred hours or so but I got 
43:01 
that one because it's small it's digital 
43:03 
and there's a built-in USB Drive on port 
43:07 
but it's going because you download 
43:10 
everything USB and then clear because 
43:11 
you don't want to be caught with a 
43:12 
recorder and you definitely don't want 
43:14 
to be call the one that has information 
43:15 
on it as far as the nine thousand hours 
43:20 
so probably close to 900 of those are 
43:24 
mine stuff I recorded another thousands 
43:28 
or so are other recordings that other 
43:30 
people have made but I was able to copy 
43:34 
then two to three thousand of it is 
43:38 
stuff that we pull it off in computers 
43:40 
illegally wiretapped phone calls from 
43:42 
judges and you know just leave illegal 
43:48 
phone taps that they never should have 
43:50 
had you know elected officials things 
43:52 
like this so I was able to copy those 
43:54 
and then the remainder is probably how 
43:57 
many there's a little stuff scattered 
43:58 
through that that was important there's 



43:59 
stuff from different cases there's some 
44:01 
false flag stuff there's terrorists on 
44:04 
there talking I documented phone calls 
44:07 
in there but and the remainder would be 
44:09 
court cases that they manipulate with 
44:11 
this information document so there was 
44:14 
audio transcript all their testimony 
44:17 
from the court you know it's recorded 
44:18 
things like that I documented the case 
44:20 
before and after so that's what's on 
44:22 
there all right pardon me I didn't do 
44:26 
the entire 9-thousand myself okay but it 
44:30 
was one of the few things that I could 
44:32 
document safely and get away with so I 
44:36 
did hours of recording information 
44:47 
oh yeah and gave you after gig after gig 
44:50 
and now in 2015 the FBI seized in our 
45:00 
apartment again because they got they 
45:03 
got suspicious thought I was doing 
45:04 
something and everything was going to 
45:08 
crap on him pardon me but was coming on 
45:14 
as a real contender and rod had been 
45:18 
promised the Attorney General's position 
45:21 
by Hillary everybody thought she's going 
45:24 
to win 
45:26 
so he didn't want any complications he 
45:28 
started shutting down the stereo group 
45:30 
shutting everything down moving people 



45:33 
around so they were course pair annoying 
45:36 
about me came in and tried their stuff 
45:39 
again but and they did seize about 6,000 
45:43 
hours the FBI seized it street people I 
45:45 
know who you are 
45:46 
I got your names they seized about 6,000 
45:49 
hours of it and beat the living crap out 
45:52 
about three weeks until they were severe 
45:56 
you know a confident that that was all 
45:59 
there was there's only one copy they got 
46:01 
it before I could copy it and they 
46:03 
immediately destroyed every bit of when 
46:05 
I found out what was going to destroy 
46:06 
shredded 15 2015 yes 
46:15 
excuse me so now it wasn't doing copy ha 
46:19 
ha ha ha nice and and there was actually 
46:25 
more than they didn't get because I 
46:26 
would back it up twice immediately and 
46:28 
one would be sent out to people I 
46:30 
trusted that gentleman died too long ago 
46:36 
who was hold quite a bit for me but I 
46:37 
was managed to get it anyway this is a 
46:40 
very bad time through 2015 I am not 
46:51 
milking it but I do have damage it's uh 
46:56 
actually I'm nerve damage in my my 
46:59 
entire digestive system but the one that 
47:01 
bugs me the most is right the back of my 
47:03 
throat there's a scar and it feels like 



47:06 
your popcorn stuck in the back here 
47:07 
throw 24/7 it can can but the worst part 
47:19 
is I can't eat popcorn so I get the 
47:21 
feeling without this pop have a very 
47:28 
restrictive diet I thank everyone for 
47:29 
their offers of pasta and finish and 
47:31 
wine and I can't touch any other 
47:36 
so anyway this just led up to the 
47:45 
explanation of how I met with these 
47:47 
people huh what they were doing you know 
47:50 
what I have and I would not have posted 
47:53 
any of that one line had not already 
47:57 
been gotten to save people because of 
47:59 
what they've done and we've learned a 
48:00 
very very hard way not to trust them and 
48:03 
what they were what Langston will go to 
48:05 
so none of that is a danger now those 
48:10 
people are out of power now they're 
48:12 
still got a lots of them out there we've 
48:14 
got hundreds of the FBI at any time 
48:16 
something pops up in the news or they 
48:18 
hear anything there immediately 
48:19 
searching their databases and something 
48:21 
good for Trump they destroy it something 
48:23 
bad for them they destroy it yeah so 
48:26 
there's there's a lot of them out there 
48:28 
like the FBI should be disbanded but 
48:33 
I'll give you an example of a particular 



48:36 
case that worked this I was actually 
48:42 
going through some of the recordings 
48:44 
while I was at work was because there 
48:46 
were I wanted a sample I was you know 
48:47 
posting on the east the Boston Marathon 
48:51 
bombing was a false flag was engineering 
48:55 
perpetrated and directed by the FBI 
48:57 
screw you guys I can prove it 
49:00 
that's Mueller so some of the people of 
49:06 
course Mueller but some of the people 
49:07 
involved with him they're directly in 
49:09 
the FBI and the DOJ are now involved 
49:13 
with the the Russia stuff now that was 
49:17 
false flag they did not it wasn't just 
49:19 
those two brothers those were the ones 
49:20 
that are basically patsies the bomb 
49:23 
builder for them because they couldn't 
49:25 
do it the bomb builders one who blew 
49:27 
himself up recently and took out half 
49:30 
the neighborhood I posted a link to that 
49:39 
yes okay no he he actually built a 1200 
49:44 
pound bomb but when it detonated it blew 
49:46 
part of it out and I see 
49:47 
hundred pounds detonated it still took 
49:48 
out after neighborhood now if this was I 
49:55 
don't wanna give too many details on it 
49:57 
but this was like their secret weapon it 
49:59 
was actually an update of a civil war 



50:02 
when I was high it was highly flammable 
50:06 
and when packed together it was very 
50:09 
combustible explosive there are two 
50:11 
different versions one was explosion was 
50:13 
a detonator and I revealed this to them 
50:20 
through my context that was forced to do 
50:23 
so and I was properly shut down because 
50:25 
it was their operation this wasn't some 
50:27 
terrorist thing they know all about it 
50:28 
they started so yes so this was like 
50:34 
these were the same people did Boston 
50:35 
I'm like you've got to take this 
50:36 
seriously these are the same people it's 
50:38 
like I'm sure you remember that one 
50:40 
[Music] 
50:41 
so I documented it to them I got them 
50:46 
samples I got two recordings I got them 
50:48 
to people and they knew it 
50:50 
I got my other people that on the size 
50:52 
but they ain't do anything and relating 
50:56 
that happen now yes yeah yes now so they 
51:08 
want it to happen at the same time this 
51:12 
is going on I had another case now okay 
51:14 
for them for the first one embossed 
51:15 
don't keep it going then I testified 
51:18 
against people neck a diffuse I've 
51:22 
testified against people in that case 
51:23 
some guy lives I've gotten 25 years plus 



51:26 
I kept going even though they shut us 
51:29 
down threatened all that stuff I kept 
51:31 
going on the stuff to save lives 
51:33 
I've been credited with saving 18 lives 
51:36 
and as Lane as a few hundred because 
51:38 
these people wanted to bomb the Supreme 
51:40 
Court and they actually were purchasing 
51:43 
rocket launchers to do so now they're 
51:48 
bomb yes they're there they had a 
51:52 
manifesto I actually have a copy that 
51:55 
buried in one of these disks but this is 
51:58 
what the party we hear about now the the 
52:01 
now part of the FBI plan they had very 
52:05 
specific people but they wanted these 
52:07 
people to take out these are say people 
52:10 
connected to Boston Marathon and they 
52:13 
got them all wrought up in one of them 
52:14 
God they wanted to take out a federal 
52:16 
judge F Dennis a sailor in Massachusetts 
52:19 
Lisa o Monaco who at the time was a 
52:23 
homeland security adviser to President 
52:25 
Obama Martha Coakley who was a former 
52:29 
prosecutor they're all from 
52:31 
Massachusetts area now why take them out 
52:35 
they wanted to take them out because 
52:39 
Lisa Monaco who was supposedly a very 
52:41 
good friend of Rob roses died she was 
52:45 
the one after all this work rod let her 



52:47 
take the c6 computer system the one they 
52:49 
were doing all this illegal stuff with 
52:51 
they let her introduce it publicly 
52:53 
she got credit for it you can look it up 
52:56 
online okay and and yet she's only there 
52:59 
a couple months and yes she gets credit 
53:00 
for all these years of work well no when 
53:03 
she came in Lisa is very bright and 
53:05 
she's actually very nice person but 
53:07 
she's not a computer expert but she knew 
53:09 
something was up there's a lot of wrong 
53:10 
stuff going on she thought it had been 
53:11 
hacked and it wasn't hacked it was them 
53:16 
she was finding stuff they were doing 
53:17 
illegally now this is Lisa Monaco this 
53:20 
is she's a US prosecutor oh okay and she 
53:26 
reported it and they said no no no this 
53:29 
is you know it's not hax I don't worry 
53:31 
about the worry about she knew something 
53:32 
was up so she talked to her friends 
53:34 
Martha Coakley and that's Dennis Saylor 
53:38 
to get their advice on what she should 
53:40 
do because she will be left holding the 
53:42 
bag well the FBI set him up rod helped 
53:46 
them set up his friend to be killed 
53:48 
these people were going to liberally 
53:49 
after her they were going they were they 
53:53 
were provided with her travel schedule 



53:54 
for the holidays they had her under 
53:55 
surveillance mm-hmm this is the guy I 
53:58 
got 25 years in prison the other ones 
54:00 
are there this is the one a blew himself 
54:02 
up growling in the case it's verified 
54:05 
they were waiting for Martha Coakley 
54:08 
outside of a bar because she started to 
54:10 
run for I think governor and she was 
54:12 
campaigning and they 
54:14 
waiting outside to gunned her down when 
54:16 
she came out but she showed up with her 
54:19 
husband who was an ex-police officer he 
54:21 
had a couple of his friends with him so 
54:22 
they left she was going to die that 
54:24 
night 
54:25 
Lisa Lisa Monaco was they gave we have 
54:32 
to I provided her travel now she's a 
54:34 
high place finish she was at that time a 
54:35 
personal Weiser to President Obama and 
54:39 
they provided her schedule and which he 
54:41 
was going to be home they were going to 
54:43 
go into her family's home make it look 
54:47 
like a home invasion going wrong over 
54:49 
the holidays they were going to film it 
54:52 
as they tortured and executed Nome and 
54:53 
then burn the place down but there was 
54:55 
no fulfillment so they could use it 
54:56 
later for propaganda they had we had a 



55:04 
map they had a map of F Dennis Taylor 
55:07 
the federal judges home they had 
55:11 
everything they knew where the master 
55:13 
bedroom was so this is how close they 
55:16 
got and they were backing me down and 
55:18 
would not let me do it but I kept going 
55:19 
I kept going and they were just slam now 
55:22 
sandy here comes the threats again 
55:23 
renewed threats anything like this and 
55:27 
at this point it was very bad Roger 
55:29 
shutting down see sips he's going up to 
55:31 
the big level you know Hillary wins he's 
55:34 
Attorney General you know this kind of 
55:36 
stuff and I mean he's very much with 
55:38 
Hillary's pocket my was pocket I said he 
55:41 
was the only one who kept the job so I 
55:43 
exposed this stuff I they shut me down 
55:46 
every no they took everything lock me 
55:48 
down just completely illegally but lock 
55:50 
me down if you'd be quiet and when I got 
55:54 
at the judge I contacted the US Marshals 
55:57 
up there and US marshals got some damn 
55:59 
good people so I'm happy to say that 
56:03 
because I got a few of my fam the US 
56:06 
marshals don't play these games so I was 
56:11 
able to get to the judge's chambers and 
56:13 
left him a message 
56:13 
of course the message like hey these 



56:16 
people are trying to kill you call me 
56:17 
get your attention I was able to contact 
56:21 
Lisa Monaco being that high up she's 
56:24 
difficult to contact but her father is a 
56:25 
physician and I was able to 
56:30 
so that stopped it once it was exposed 
56:33 
they couldn't go forward with it but I 
56:36 
documented all this and I said the 
56:38 
people are in prison I went in court and 
56:40 
told him flat out what was going on has 
56:43 
all been sealed you know when you see 
56:44 
these court records with SEAL team 
56:46 
sensitive national security shield to 
56:47 
shield because I ran my mouth but I 
56:50 
managed to document everything I got the 
56:52 
paperwork I've got samples of their 
56:54 
wonder weapon the explosive which I 
56:55 
pushed one picture of that explosive 
57:14 
actually was used later in several 
57:16 
smaller bodies throughout Boston it was 
57:18 
like a rash a small bomb you store 
57:19 
friends it's not the same thing because 
57:21 
the one guy was still running around if 
57:28 
you light it if you light it it will 
57:31 
burn almost like a supercharged flash 
57:34 
paper musician a magician would use but 
57:38 
if it's compressed like a stack of paper 
57:40 
almost like a legal file you would carry 



57:42 
into a courtroom you know there's a 
57:45 
there's two versions there's that one 
57:47 
and then there is a detonator one which 
57:50 
is extremely sensitive you could smack 
57:51 
it with a hammer it would go off and you 
57:56 
would have those and they would be 
57:57 
placed in between them long time ago 
57:59 
that's the detonator it's all paper you 
58:00 
can actually set it off but one guy okay 
58:03 
said you could carry a hundred pounds of 
58:06 
paper a hundred pound bomb basically 
58:08 
onto an airplane with the detonator 
58:10 
paper in your pocket nobody could stop 
58:12 
you the dollars wouldn't stop you and 
58:13 
you could set it off with a seatbelt and 
58:19 
there's like you know your detonators 
58:22 
waiting for you on the airplane there 
58:23 
were so proud of themselves and this 
58:26 
weapon and they wanted to disseminate it 
58:28 
they wanted to get it out and they 
58:32 
wanted to send it out so people be 
58:34 
sending mail bombs everything because 
58:35 
they love the guy 
58:37 
who sent ricin through the mail because 
58:40 
he changed the way mails is received it 
58:43 
DC everything goes the DC is heated you 
58:46 
can't use heat sensitive mailing labels 
58:48 
because it turns black and they love 



58:51 
that and they love the Unabomber and 
58:53 
they wouldn't say that because everybody 
58:54 
to have it everybody could make it you 
58:56 
can make it at home you can send it to 
58:57 
your boss you can send it anywhere they 
58:58 
wanted total anarchy I'm like absolutely 
59:02 
horrendous 
59:03 
and when Brennan now this was FBI with 
59:06 
Brennan got samples of this bomber they 
59:08 
developed he liked it so much he had his 
59:10 
guys making a version he thought that 
59:13 
was a good idea 
59:14 
he wanted to kept quiet so they could 
59:16 
use it for a false flag later so when 
59:22 
when these people went to prison they 
59:24 
were charged with explosives and weapons 
59:26 
and all kinds of stuff and yet that 
59:28 
particular folio was kept out because 
59:31 
they wanted to use it for later false 
59:32 
flag because they thought that was quite 
59:33 
ingenious we could use that and because 
60:09 
of that she had 24/7 Secret Service 
60:13 
which drove our parents crazy but they 
60:16 
have it and she definitely had it she 
60:18 
had it for about two months at that 
60:19 
particular time drove her crazy but 
60:22 
she's alive and now she was wonderful 
60:25 
she was one of Rod Rosen Stein's great 



60:27 
friends she was one of five people who 
60:29 
signed his recommendation for a deputy 
60:31 
AG slot I mean he turned around did that 
60:33 
to her she didn't know at that time that 
60:34 
he was responsible for that he isn't I 
60:36 
mean even say it now because I never 
60:38 
broadcasting this but he is keeping my 
60:45 
opinion of him Queen but 
60:50 
so they have compromised numerous judges 
60:53 
I'm happy that Trump is replacing a lot 
60:55 
of them but there's so many I'm out 
60:57 
there who've been compromised even 
60:59 
decent judges even judges who are on the 
61:02 
bench and doing a good job have been 
61:03 
compromised in some fashion and lots of 
61:05 
times it was fabricated against somebody 
61:07 
in their family wasn't even their fault 
61:09 
and yet they got him under control when 
61:12 
they need it 
61:12 
you know so it's all through blackmail I 
61:14 
mean a severe method of blackmail like 
61:19 
for an example if I see somebody say oh 
61:21 
that person is a bad judge that person 
61:24 
is a bad judge because they have 
61:26 
something on that judge whether it's 
61:30 
stuck planted you can right I mean 
61:36 
you'll go through the thing and the 
61:38 
judge will do everything correct 



61:41 
all right down to the letter of the law 
61:43 
and you'll fight it for years to put up 
61:45 
a good fight they'll put up a good fight 
61:46 
go down there and you the judge is doing 
61:48 
everything correct this side that side 
61:49 
this side it doesn't matter because they 
61:51 
control the decision at the end and 
61:56 
that's what they wanted they wanted to 
61:58 
control all the title three judges all 
61:59 
the federal judges and they've gotten a 
62:02 
sizeable chunk and I know who they are 
62:04 
and how so that was one of their main 
62:09 
goals that they worked on a lot and 
62:11 
there were other people they did 
62:12 
surveillance and they did illegal 
62:15 
surveillance on people for different 
62:17 
operations to see what kind supposing 
62:19 
they had like fast and furious like this 
62:22 
and they this is the same time but they 
62:26 
they were mostly interested in the 
62:28 
judges and then the elected officials 
62:30 
their enemies their political their 
62:32 
business enemies they were spying on 
62:34 
this now this is interesting just my my 
62:39 
computer friend I'm debating whether or 
62:42 
not the name I got a couple for him 
62:58 
so let's just just give him a name your 
63:02 
computer cream what do you want Nick 



63:04 
named going bones he's skinny his real 
63:10 
bones is all about the money that's what 
63:13 
he cares about and he was manipulating 
63:17 
bitcoins and making a fortune laundering 
63:19 
their money and things like that but 
63:23 
information that they were stealing from 
63:25 
the State Department some other 
63:26 
intelligence computers today with the 
63:30 
help of the White House and Brent and 
63:31 
stuff like that they were selling 
63:33 
overseas they were getting money back 
63:35 
well the Russians I have all the names 
63:38 
of people involved were offering robbed 
63:41 
money because it was coming from him he 
63:43 
was in charge they knew that he was 
63:44 
going to be promoted they were offering 
63:46 
good money for this information this is 
63:50 
all document I got everyone the freaking 
63:52 
day just actually goes back to ghost 
63:53 
stories and how that collapsed and they 
63:55 
kept their ties and stuff like that and 
63:56 
they're they're stupid Eurasian getting 
63:59 
stuff anyway so they were offered the 
64:03 
money and all this was done online 
64:05 
there's no in-person stuff and he 
64:08 
refused to take it not because he didn't 
64:10 
want but because he was getting close to 
64:13 
you know the election which would be you 



64:16 
know Attorney General he didn't want 
64:17 
anything to mess with it 
64:19 
well what he didn't know was bones was 
64:21 
taking the money except he was accepting 
64:28 
it and they thought they were paying rod 
64:31 
and he's accepted for him and laundered 
64:35 
the stuff and keeping it living high on 
64:36 
the Hollywood his girlfriend and we 
64:41 
whenever I found out he he was oh he was 
64:45 
he was insane yeah so it was it was at 
64:54 
that time he just with bananas and you 
64:58 
think he looked at on the interview you 
65:00 
didn't seem was off camera he just oh he 
65:05 
would 
65:10 
they thought they paid him that they 
65:12 
paid bangs instead I'm sure I'm sure 
65:16 
I can't say now I cannot say one percent 
65:17 
they did that because I know I can't I 
65:21 
can't confirm that one but I'm sure they 
65:22 
probably try because they felt their 
65:24 
pain but he was he was oh oh yeah 
65:30 
there's no word for what he was at that 
65:31 
particular point because his wife is 
65:35 
dirty as hell too but we have all the 
65:39 
money and the dollars names on the stuff 
65:41 
yeah 
65:41 
because this is the account and hey he's 
65:44 
skinny 



65:44 
you're welcome assume let's see in court 
65:46 
I'd love discovering on you anyway so 
65:55 
the tables have turned 
65:57 
take me to court area anyway so anyway a 
66:04 
rod went after my computer friend 
66:08 
because of this shut him down hard 
66:13 
because I mean Hauser he was dirty 
66:15 
he was a he he doesn't try to hide he 
66:18 
makes no bones about it haha he I mean I 
66:24 
mean he does pretty good like 107 a year 
66:27 
salary there in Martha's Vineyard 
66:28 
multiple cars you get a massive firearms 
66:32 
collection but there was a lot of money 
66:38 
was illegally seized money was money 
66:40 
coming in from other sales of 
66:41 
information stuff like that they were 
66:43 
funneling and they were following 
66:44 
through there into it was money that was 
66:47 
seized from drug dealers where a hundred 
66:49 
thousand seized is 50 made at the court 
66:50 
that type of thing so there was there's 
66:53 
a river of money flowing through and 
66:55 
going into Bitcoin being washed and 
66:58 
different sites and my friend was bones 
67:00 
was so good he was actually was 
67:02 
investing in different occurs he's and 
67:04 
open it up and keeping it he was keeping 
67:06 
the difference and 



67:09 
and as as these corrupt federal agents 
67:12 
now not just spinning I mean there are 
67:14 
federal agents in jail right now they 
67:16 
just kept things quiet because of these 
67:18 
actions and it's going to lead up to 
67:20 
these people 
67:21 
let's go lead-up to the higher-ups but 
67:23 
as we kept getting arrested bones was 
67:25 
loving because he's like I'm keeping his 
67:26 
money no he's one of them in prison but 
67:41 
yeah he's in prison 
67:42 
as I said rod went after him and rod 
67:44 
don't forget don't be dirty the rest of 
67:56 
so oh he had no problem laundering drug 
67:59 
gun money everything bloodline yeah no 
68:01 
problem honoring that he could have his 
68:05 
Rolex which didn't fit his skinny arm so 
68:11 
he had now this is pretty cool he 
68:14 
actually had a gold Rolex with Saddam 
68:18 
Hussein's face on it in gems that he got 
68:22 
in this part of secret service 
68:24 
Wow had this before when Saddam Hussein 
68:26 
was a friend of the government if you 
68:28 
know he they bring gifts the dignitaries 
68:30 
bring gifts like crazy for all these 
68:32 
different levels of people he got a gold 
68:35 
Rolex with his with his faces gems Wow I 
68:41 
need a pimp cup you're ready to go so 



68:47 
let's receive the federal agents are in 
68:50 
jail and eventually it's gonna start 
68:51 
leading to the higher-ups it's already 
68:54 
started leading up to them because it's 
68:57 
known and like I said the information 
68:59 
that I put up there I would not provide 
69:03 
yeah I wouldn't put it online if there 
69:05 
was a because believe me they've coming 
69:07 
in our home they've beat the crap out 
69:09 
both my wife and I and taking what they 
69:11 
want so I'm not going to post anything 
69:13 
like that and the pictures were taken 
69:15 
and already been safely delivered and 
69:17 
safely re put with someone else you know 
69:22 
so it's not like it's at the house now 
69:24 
that was the Boston job here's no one 
69:28 
which might like a little shorter 
69:31 
this one was 2015 actually started prior 
69:35 
to this it started around 2008 there was 
69:40 
a group of Muslim terrorists these were 
69:42 
violent Isis supporters and they were on 
69:46 
the East Coast and this was a case I was 
69:48 
working and I brought it to rods 
69:50 
attention directly it was so it was so 
69:55 
up for I mean they were so active that I 
69:58 
went and actually met him not even the 
70:00 
bottom I went to hide a headquarters 
70:02 
down towards DC and Gollywood he was at 



70:04 
when he was with who's appointed by Ida 
70:05 
I would go see him there occasionally so 
70:09 
anyway he was only there for like a year 
70:11 
but I reported these people in 2008 I 
70:16 
had vehicle tags I had the pictures I 
70:19 
had everything this wouldn't upsets me 
70:23 
big deal I reported in 2008 who they 
70:29 
were 
70:29 
now there was two three and I didn't I 
70:31 
did not know who they were at the time 
70:32 
but the other ones I did because one 
70:33 
lives fairly local didn't he was 
70:35 
Muhammad Ali 
70:37 
he was Isis supporter from Maryland 
70:41 
Harford County Merrill 
70:42 
okay now I reported on him in 2008 and 
70:48 
his friends the same group I kept tabs 
70:51 
on them throughout this time they in 
70:59 
what was they had a plan that they were 
71:04 
going to blow up a nuclear power plant 
71:08 
they were hoping to cause a meltdown 
71:12 
now they had two power plants in mind 
71:14 
one in Peach Bottom Pennsylvania and one 
71:17 
in lusby Maryland and they were chosen 
71:21 
because now I have a physics background 
71:24 
but they were chosen because of the 
71:27 
design of the power plant itself that 
71:30 
now they want me to put them down now 



71:33 
eventually some of these guys were 
71:34 
arrested for different things but they 
71:37 
put them down as basically uneducated 
71:38 
dumbasses Telestream now a looked like 
71:43 
it don't be 40 year old even though he 
71:45 
city's like 30s but he spoke six 
71:48 
languages and can computer program like 
71:49 
you wouldn't believe 
71:50 
he wasn't stupid his family was a heavy 
71:54 
duty in Isis even his mother was I was 
71:57 
Muslim Brotherhood these were not 
71:59 
low-level people his friends okay now 
72:02 
here's the thing though this was this 
72:04 
was up and uh this was about a year 
72:08 
after I discovered them after I reported 
72:10 
it they had this plan this was going to 
72:12 
be their big moment they wanted to kill 
72:14 
thousands they wanted the place to be 
72:16 
irradiated and unusable the people they 
72:20 
said were stupid the one guy the other 
72:22 
the other terrorist was an electrical 
72:24 
engineer who worked in a nuclear power 
72:25 
plant before so not a stupid truck 
72:29 
driver liked it they said they were 
72:33 
going to blow it up by Jerome's they 
72:36 
actually settled the power plant in 
72:39 
lesbi you can look it up online still 
72:41 
there because it's next to a public park 



72:44 
and the water and they could get within 
72:46 
a hundred yards and fly the drones over 
72:47 
oh my god the bomb maker 
72:52 
those are the buildings personnels 
72:54 
whenever no news persona but the bomb 
72:58 
maker has a degree in chemistry okay and 
73:02 
the guy who designed the drones has a 
73:04 
master's of aeronautical engineering 
73:06 
from Beijing University I'm using the 
73:10 
people they wrote down as being stupid 
73:12 
it gets worse this is where it gets 
73:15 
worse I told him about this in 2008 now 
73:19 
someone higher up I know it was but 
73:24 
someone higher up in the organization 
73:25 
called off those plants because they did 
73:32 
not want to happen at this particular 
73:33 
time because of politics 
73:35 
he's like this they're higher they 
73:37 
called it off these guys were incensed 
73:39 
they were so upset that their moment the 
73:41 
Sun didn't happen that the electrical 
73:44 
engineer when I reported on a 2008 we 
73:47 
down in Tennessee where he was from and 
73:49 
killed nine people in US military 
73:51 
recruiting stations that's him they know 
73:56 
about him in 2008 from me oh my god now 
74:01 
his buddy 
74:02 
they actually questioned the bomb maker 



74:05 
let him go because they've known about 
74:08 
him and they didn't want to come out 
74:10 
they wanted us to kept very quiet 
74:12 
because what was happy is this time 
74:14 
hello Hillary's uranium deal which part 
74:19 
of it was in Maryland Virginia and they 
74:21 
did not one any news or any media 
74:24 
attention about anything nuclear going 
74:27 
on because they didn't want anybody 
74:30 
coming across rostov uranium want 
74:32 
anything like this today so they kept it 
74:36 
very very quiet oh these are just a lone 
74:38 
nut here lone nut here this guy's a 
74:41 
truck driver this stuff and they weren't 
74:43 
we kept it very quiet now the other one 
74:48 
the bomb maker yeah is in trouble now 
74:51 
but the aeronautical engineer the one 
74:54 
who designed larger drones this is where 
74:57 
it pisses me off excuse me the larger 
75:01 
drones he designed they were designed to 
75:02 
be home-built drones mm-hmm when he 
75:04 
couldn't use them for their plans he was 
75:07 
upset so he sent him overseas through a 
75:09 
guy in England and if you look at when 
75:12 
all the drones started happening 
75:14 
overseas they found drones in Iraq and 
75:16 
here in Iran these are all home-built 
75:18 
drones they're all his design they're 



75:20 
just different sizes of it because it 
75:22 
could be scaled up so his drones went 
75:26 
over there now they're more advanced now 
75:27 
and stuff but these were home-built 
75:29 
drones that he sent over is designed 
75:31 
that could be easily built and it would 
75:34 
use other parts but it was his design 
75:36 
and its cost our troops and our allies 
75:39 
lives you'll be killed because of it 
75:43 
if we had this in 2008 and they wanted 
75:46 
to keep this quiet because they don't 
75:47 
want anything nuclear 
75:49 
they don't want a plot against a nuclear 
75:50 
plant because that means people would 
75:52 
start asking nuclear questions and it 
75:55 
would expose the deals they were making 
75:57 
premium so is he still out there is the 
76:05 
ocean our way I testified on him and 
76:10 
2015-2016 he got 25 years 
76:12 
did he really yeah for material support 
76:16 
of Isis my testimony is sealed if you 
76:20 
can look up the case and unless you're a 
76:22 
party to the case you won't get it but 
76:23 
it's on there so it's a properly cleared 
76:26 
person to get it I'm on there 
76:28 
he got 25 years but this was in he was 
76:32 
sentenced later and it was just because 
76:34 
oh it was a money transfer not like this 



76:36 
and it wasn't they kept all the other 
76:39 
stuff quiet and two of these idiots the 
76:42 
bomb maker and the aeronaut comes you 
76:43 
are still out there still there 
76:50 
aeronautical engineers drones are in 
76:53 
different countries now right I mean it 
76:58 
was just computer points you could send 
76:59 
them it's a program you could say let me 
77:01 
just download them and you could print 
77:03 
out you know schematics cut them out 
77:04 
know now together and they recruit but 
77:07 
they were effective and so this is just 
77:12 
a couple of instances there are more 
77:14 
these are just a couple instances where 
77:16 
you know the I'm given the information 
77:18 
they for their own benefit not for the 
77:21 
country not for that for their own 
77:22 
political and monetary benefit they 
77:25 
allow people to die and they respond 
77:28 
I've heard the responses like well 
77:29 
soldiers are supposed to die give him a 
77:30 
bit of silk he said this faster so like 
77:33 
he said he said they'd like time for 
77:34 
satin or some I got the ribbons you know 
77:37 
the fruit salad you know there everybody 
77:39 
wears their wards before you're in 
77:41 
service and they called it 
77:42 
yeah little bits of satin like you were 



77:44 
gay or something they were just that's 
77:48 
how they downgrade everything but yes 
77:54 
I'm I died they're like gives them silk 
77:57 
just how Cavalier they are about this we 
77:59 
look at what they've done to us 
78:01 
to me so I'm gonna ask its rod a free 
78:08 
man or is he right now scared for his 
78:10 
life life meaning that he's gonna be 
78:13 
behind bars for always oh yeah he should 
78:20 
be that I mean this is a why he's 
78:23 
distant to himself from his missus this 
78:26 
is why he has not accepted you know to 
78:28 
see an in job or any big corporate gig 
78:32 
because he knows what's coming if he 
78:34 
accepted any of those would be breach a 
78:35 
contract for not full disclosure so he 
78:38 
knows he can't accept them that's why 
78:39 
he's sitting there nice and quiet cuz he 
78:40 
knows what's coming 
78:42 
okay so he's got his day so in he's high 
78:45 
he's hiding right now right he's like in 
78:47 
a hotel room stayed away from his wife 
78:53 
so that if they come to get him if they 
78:55 
don't get them and assets and everything 
78:57 
like this and you know that like I said 
79:01 
I have a lot of damage 
79:02 
I'm trying my better my speech right now 
79:04 
and from what they did gently well you 



79:10 
know the worst part was what the 
79:11 
physical part because I have say it to 
79:13 
have love so I do I make it but it was 
79:17 
at every le military every soldier every 
79:19 
Aaron whatever everybody military one 
79:22 
knows the feeling you know the police 
79:24 
the first responders everybody wants to 
79:25 
go home and so you can go through any 
79:28 
amount of Hell overseas they can walk 
79:31 
through any hole in this city because 
79:33 
you're never gonna go home it's like I 
79:35 
can do this because I know my people are 
79:36 
safe at home you know my family's safe 
79:38 
I'm doing this to keep him safe at home 
79:40 
and if it's going through my head while 
79:42 
I'm doing this is I'm home these guys 
79:45 
speak English 
79:46 
it's just I'm home this is my country 
79:48 
yeah I think that's that's why I can't 
79:51 
read thinking is like is like if I got 
79:55 
like I could probably walk home from 
79:57 
here is like you yeah just that's what 
80:01 
struck me is like every everybody's more 
80:03 
you who've noticed what I'm talking 
80:04 
about it's like you know you can do 
80:05 
anything for your duty but you know home 
80:06 
is there you know what home use 
80:08 
yeah and I was home it just added an 



80:13 
extra layer that I haven't forgotten to 
80:15 
this day after you know our unit of life 
80:25 
safe know there been threats I got a 
80:35 
visit from some very nasty agents last 
80:38 
year just before summer at my place 
80:41 
employments and they're just nasty they 
80:47 
don't they don't get close to me using 
80:49 
you know that's not a good option 
80:50 
because I'm not 110 pounds anymore but 
80:56 
the threats are there plus one of the 
81:00 
biggest threats is I was very very deep 
81:04 
into these different terrorist 
81:05 
organizations because of my one friend 
81:08 
and now his brother but and of course my 
81:12 
past but the the constant threat is will 
81:17 
give them your whereabouts these people 
81:18 
don't care it's like we can find you 
81:20 
we'll just let it slip and they'll show 
81:23 
up we don't even have to do the work 
81:24 
anymore and you know what you want 
81:28 
another false flag the draw the Prophet 
81:32 
Muhammed contest in Texas you know why 
81:37 
the FBI was there so quick yeah and I 
81:40 
gave him the person who ordered the hit 
81:45 
and they're still there and so they said 
81:50 
that because it would be bad publicity 
81:52 
we didn't want that it was just a couple 
81:53 
of lone nuts saying and that person this 



82:00 
is a oh that that person who authorized 
82:02 
that one because they are a very highly 
82:04 
placed they actually took over for my 
82:06 
friend the doctor because he's dead he 
82:08 
passed away that's why I deal with his 
82:10 
brother but this person took over for 
82:13 
him and that person hates me that person 
82:16 
did it they just moved to the area they 
82:19 
live now from California they live 20 
82:22 
men 
82:22 
from where that shooting took place in 
82:23 
Texas they move there and they were 
82:25 
absolutely irate that that contest is 
82:28 
going to take place in their backyard 
82:29 
and they were going to stretch their new 
82:31 
muscles so they did they ordered it 
82:33 
that's the same person tied into the 
82:37 
network okay who got these shooters to 
82:43 
go after Quyen in Pennsylvania and frame 
82:47 
general Flint this is the same person 
82:50 
and this person this person is two steps 
82:54 
away from Hillary Clinton and those are 
82:56 
personally I provide some information I 
83:13 
hope so I hope the generals listening I 
83:16 
have a lot more to provide sir I'm aware 
83:22 
that this is broadcast so I've toned it 
83:25 
way down but very briefly they wanted to 
83:29 
get general food under control because 



83:31 
he was not a friend to the crooked 
83:34 
administration he's honest and they he 
83:36 
could expose them huge I hope he does 
83:39 
but one of the first attempts to get him 
83:42 
under control was there was a turkey and 
83:44 
his business partners but there was the 
83:46 
the Excel GU yen in Pennsylvania 
83:50 
well they had planted the story overseas 
83:53 
and in the media and the sound familiar 
83:56 
I planted a story in the media about Joe 
83:59 
flow might kidnap and with his son I do 
84:02 
an extraordinary rendition get him out 
84:03 
of the country deliver him to hurt again 
84:05 
they just planned the story that way it 
84:07 
would be found later on what they were 
84:09 
going to do was kidnapped go in kill him 
84:12 
say that it happened with the general 
84:14 
and the son and then charge them both 
84:15 
murder and what did they do a Russia 
84:19 
planted a story to back up what they 
84:21 
found the same thing this was just their 
84:24 
first attempt and it did work as exposed 
84:28 
the one person who authorized the 
84:30 
shooters scene was one Texas it's a 
84:33 
woman by the way 
84:34 
oh yeah now that does that she is the 
84:39 
highest-ranking woman in this terrorist 
84:41 
organization and there's only one woman 



84:43 
similar to her but not well the other 
84:47 
side so that's that's surprises some 
84:49 
people okay but you stepped on the cat 
85:01 
so and like I said she is legislations 
85:05 
very close friends were Huma and that 
85:07 
puts her really close to you no hope 
85:09 
so I report these things and they bear 
85:11 
it and pony shows for these things 
85:18 
revisited because Trump is now our 
85:20 
president some of now there are still 
85:26 
people in power there are still there's 
85:29 
still judge there's no agents who want 
85:32 
to threaten because of the things 
85:33 
they've been involved in someone have 
85:35 
been involved in murders and have the 
85:38 
evidence for those and they are care 
85:42 
that's gonna come out and you know it's 
85:44 
it's you know you're a question to them 
85:46 
it's like well if he says something if 
85:48 
he has something if he does this if he 
85:50 
does that but if you did don't worry 
85:51 
about it 
85:52 
so some of them want that to happen but 
85:56 
right now things are more public it's 
85:58 
eased up since President Trump has taken 
86:00 
office and you know that's a good thing 
86:06 
but I would really like to work with 
86:07 
someone official so we'd have some level 



86:10 
of protection you need a bigger platform 
86:14 
i you really really need some big 
86:18 
reporter and I'm just saying this out 
86:21 
loud you need some big reporter to take 
86:24 
your story I can grateful that we didn't 
86:28 
I know but I only wanted only wanted to 
86:31 
help you get your story out you had you 
86:35 
have so much information on all these 
86:37 
flavors and especially on how they even 
86:39 
try to set up general plan it is a 
86:42 
patriot that served our country in the 
86:44 
military 
86:45 
and so you have information on many of 
86:50 
the players and it seems like it's just 
86:52 
and over half of them just kind of sits 
86:55 
on songs dancing and it's not going 
86:58 
anywhere 
86:58 
is that correct oh yeah I mean I tried 
87:03 
actually I yeah I in 2015 when things 
87:06 
were shifting I actually followed a 
87:08 
class-action suit against rod the DOJ 
87:10 
and the FBI and I named certain people 
87:12 
and we were he used his power to crush 
87:15 
that he crushed that lawsuit I actually 
87:18 
prepared to and I followed the one which 
87:21 
weren't cheap because he immediately got 
87:24 
knocked to appeal and that's more money 
87:25 
but he used his position and there was 



87:29 
not a judge down there that wanted to 
87:30 
anger the new deputy AG you know but he 
87:37 
used this position to crush it and then 
87:38 
get everything sealed you should see the 
87:40 
record it's hysterical they sealed 
87:42 
everything even the court reporter stuff 
87:45 
and I would put in stuff actually went 
87:47 
per se on a great deal of it and they 
87:50 
would seal see what I didn't want it 
87:51 
sealed I would put something in and the 
87:53 
prosecutor said we need that seal and 
87:54 
then they would do it because I was 
87:56 
naming names I didn't care I name names 
87:58 
I put the stuff on direct bam bam ham 
88:00 
ham ham ham ham ham 
88:01 
I just want to know that I put it on the 
88:04 
record and it scared the hell out and 
88:06 
the question have you ever thought about 
88:10 
sending any of this information to 
88:12 
President Trump or to Jay Sekulow I have 
88:17 
recently thought of Jay Sekulow because 
88:20 
of his activities but we did provide a 
88:23 
limited amount of information to Devin 
88:25 
Nunez about two years ago over two years 
88:27 
ago now and they vetted me they vetted 
88:30 
mean they vetted the information and 
88:32 
there supposedly got the Trump and then 
88:33 
we did provide more they wanted 



88:35 
clarification to Jody Jobo with he was 
88:38 
working with President Trump and the 
88:41 
same thing and there were actually 
88:44 
comments that the president made right 
88:46 
after getting the information that that 
88:48 
actually was identical to what because 
88:51 
it was a video deposition and he 
88:53 
actually recorded me on some of the 
88:55 
public statements he made and quoted 
88:57 
what I said 
88:58 
and I believe that he was talking to me 
89:00 
that he was agreeing but we would 
89:06 
definitely like to work with someone 
89:07 
okay so this is why you're on Twitter 
89:09 
because many people have asked me 
89:11 
privately and so let me just share 
89:23 
something with you about queue because I 
89:25 
understand the intention to mean you 
89:26 
don't really follow you know I don't 
89:35 
follow I rely on a couple other people 
89:36 
to decipher but I don't really followed 
89:38 
at all even with my physics and math 
89:41 
background that gives me a headache 
89:47 
listen to this but how it works is that 
89:51 
maybe sometimes the anions will say cute 
89:54 
or became haveon HN when HN was up and 
89:57 
running and they'll they'll say could 
89:58 
could president Trump President Trump 



90:01 
please drop us some kind of a clue he 
90:04 
put something with a Q in one of his 
90:06 
tweets they were kind of direct Q - what 
90:10 
- to kind of help us out - to know that 
90:12 
there's maybe at some kind of a 
90:13 
connection and then President Trump will 
90:15 
say thank you or not thank you but he'll 
90:18 
put a word in with the word with the 
90:20 
letter Q so it makes us as anions go 
90:23 
crazy but when he starts to quote 
90:25 
identical quotes that you had mentioned 
90:27 
or that you have in a legal document or 
90:30 
in a deposition that you provided or a 
90:32 
video conversation or getting it what 
90:34 
kind of proof it's his way of 
90:36 
communicating to you that he's saying 
90:38 
he's gotten because he's not he's got me 
90:40 
but he's got him especially if they 
90:42 
almost exactly I just learned that in I 
90:47 
don't have I don't know President Trump 
90:49 
at all other than the fact that I wrote 
90:51 
him a letter saying I was once a 
90:53 
Democrat and I supported him in 2016 and 
90:56 
ever since then I found this letter 
90:59 
thing going on with the President Trump 
91:03 
they do in eavesdropping agents to you 
91:06 
and you had mentioned to that you had 
91:08 
some kind of an indirect connection to 



91:10 
him finally connection to him yes I 
91:14 
actually from my work with satellites 
91:18 
early on I met his great father 
91:21 
John Trump who was a very intelligent 
91:25 
and very kind man and electrical 
91:27 
engineer when I met him is very old he 
91:29 
died a couple years later but I still 
91:32 
sharp as a tack just a very nice man and 
91:34 
brilliant potentially brilliant and and 
91:37 
I had met a president Trump I've never 
91:40 
been able to talk to him as president 
91:41 
Trump I'd like to I've met him quite a 
91:43 
few times so and he is what you see he 
91:48 
takes people for what they represent 
91:50 
themselves to be and trust them and he 
91:53 
takes you at your word and when people 
91:56 
betray him it's like you know come on 
91:57 
yes it hurts so but he is he's what you 
92:01 
get I mean he's a very nice person he I 
92:03 
know he'd done a lot of work behind the 
92:05 
scenes helping a lot of people that 
92:08 
never made it out there he specifically 
92:11 
didn't want it out this was years ago 
92:13 
yeah so I have managed I was younger 
92:39 
obviously but by the first time police 
92:42 
instead of that because of my family 
92:44 
member and I met him and yeah he's John 
92:48 
this Donald Trump everybody knew him 



92:49 
he's a billionaire it was awesome and 
92:51 
all this stuff he's nice this is before 
92:53 
this is right when he was starting to 
92:55 
revamp well become a Taj Mahal and met 
93:01 
him there and he's talking just like I 
93:03 
don't like he didn't own the hotel and 
93:05 
all this and you see one of news as like 
93:07 
a nice talking to you like a normal guy 
93:08 
on the street and and I then I said 
93:12 
servers anything I do for you let me 
93:14 
know and I 
93:16 
so I first met you had two thousand 
93:45 
followers and you couldn't follow more 
93:46 
people and so I just thought he just 
93:48 
needs to have three thousand more people 
93:49 
following him so then I looked at your 
93:52 
records before we started in April so 
94:27 
the general general very kindly follow 
94:30 
me yesterday and that's very flattering 
94:35 
thank you sir and I said yeah the 
94:37 
information did come to you so if you 
94:40 
need more truckload as I said I did see 
94:45 
that I'm over I got like five thousand 
94:48 
do people reason and I appreciate 
94:49 
everyone and my head of course I do the 
94:51 
math and trying to figure out how many 
94:53 
are women how many of them don't know 
94:54 
I'm married and what what but I 



94:59 
appreciate it I really appreciate the 
95:01 
prayers that means more to us than you 
95:03 
know and I've never I've always been the 
95:08 
one to help I mean right now I work in 
95:10 
various charities and help people but 
95:14 
I've never had to ask for help and so if 
95:17 
you can I mean if it's just collecting 
95:18 
the retweet or something or if you know 
95:20 
somebody or worrisome just if you can 
95:22 
help in any way you think of please oh I 
95:25 
mean not don't you do it for me you 
95:27 
don't know me I'm just some guy with a 
95:29 
lot of 
95:29 
but they're do it dude 
95:33 
contrary these story is horrendous I try 
95:37 
to laugh through it but and I told you 
95:40 
way down believe me but the this is the 
95:44 
people that Trump is facing every single 
95:46 
day this is the extent that they will go 
95:49 
through so if they're going to do that 
95:51 
to someone who fought for the country 
95:54 
who served who actually defended in 
95:55 
country before he's even old enough to 
95:56 
serve you know developing you know 
95:59 
defense weapons and things and they 
96:01 
don't care what do you think he's up 
96:03 
against a you know and and general 
96:05 
Flanders fighting this - these people 



96:08 
have no bounds there's no low they won't 
96:11 
sink - so if you think of some way to 
96:14 
help if it's just quickly click do it 
96:16 
please John we really appreciate you 
96:28 
bringing this information forward I know 
96:30 
this is difficult and I want everybody 
96:33 
to stop and and and think about what 
96:35 
you've said today this was this was a 
96:39 
coup attempt against our president and 
96:41 
our Republic in general Flynn and 
96:46 
they've suffered so much I I stayed up 
96:49 
all night last night praying to you and 
96:51 
Trump and Flynn I can't imagine the 
96:53 
suffering that you've been through with 
96:54 
your family physically mentally 
96:56 
spiritually and I just want you to know 
96:58 
there's a world of Patriots in every 
97:01 
country that's going to hear this and if 
97:04 
we all collectively pray and step up at 
97:06 
this moment as history we can all change 
97:10 
we can all change this together 
97:13 
and I just want you guys to know that 
97:15 
every battle in history at that moment 
97:18 
where they just needed a few more 
97:19 
soldiers but this is not the time to 
97:21 
step by base they've heard John they've 
97:25 
heard our president they've heard our 
97:26 
Republic they've heard the rule of law 



97:29 
and where we're having the resource to 
97:32 
go to a public utility on Twitter 
97:35 
because John's exhausted every avenue of 
97:38 
reporting a misconduct and outcry 
97:42 
treason and this is how we got in this 
97:44 
match so I would ask everybody to please 
97:49 
pray for our republic please play pray 
97:52 
that John's words are heard let's trust 
97:55 
mr. ray and mr. Trump that they receive 
97:58 
this information and we can't blame them 
98:01 
for the problems of the past agencies 
98:03 
and we can't blame every agent for the 
98:05 
problems of what happened before them 
98:07 
let's judge based on the facts on the 
98:10 
individuals and you have an army of 
98:11 
researchers that loves you and it's 
98:13 
going to help we want President Trump 
98:16 
free we want his name cleared we want 
98:18 
general Flynn freed and will on his name 
98:21 
cleared and we want justice so thank you 
98:24 
and God bless you and please tell your 
98:26 
wife we're so sorry you guys have been 
98:28 
through this yeah I cried all night 
98:29 
I can't imagine oh thank you 
98:34 
we have each other it's about all we got 
98:37 
left but we will certainly make good 
98:40 
things are coming I promise I mean 
98:41 
everything will get better just it's 



98:44 
going to take a lot of dirty work to get 
98:46 
there before we go yes I just asked the 
98:54 
world to pray with me 
98:55 
yes Father we come to you today and 
99:00 
thank you for patriot whistleblowers 
99:02 
like general Flynn Donald Trump and John 
99:06 
we don't know the suffering that they've 
99:08 
been through the famous route forward 
99:09 
and we ask that you heal them and 
99:12 
protect them guide them as they lead us 
99:15 
into a new world where this doesn't 
99:16 
happen anymore let's all unite together 
99:19 
and not allow this to be a place where 
99:21 
this kind of oppression and treason can 
99:24 
occur it affects everyone Lord hear us 
99:28 
band with John stand with Santa stand 
99:32 
with Trump and Flynn and hear our 
99:34 
prayers let justice be first in your 
99:37 
name father 
99:46 
wasn't you it wasn't the way the country 
99:49 
is supposed to be you bet you and your 
99:54 
wife and your family have suffered 
99:55 
enough and all I ask for anybody who's 
99:58 
listening to this broadcast please tell 
100:02 
story political issue this is actually 
100:10 
an issue of good and evil and that's all 
100:16 
I ask 
100:17 
I thank you so much John for this time 



100:19 
that you spent with us and I really 
100:25 
thank you so much London for your 
100:28 
constant prayers and your own digital 
100:37 
soldiers marching by your side now I 
100:47 
really am grateful to both of you and so 
100:53 
if we can share this broadcast and if 
100:55 
any big big broadcast company or Network 
101:00 
finds this please reach out to John I 
101:04 
think it would be wonderful 
101:06 
it just needs to get his word out there 
101:07 
and he's got more to share anything 
101:11 
anybody anybody else have anything else 
101:14 
to say about the Italian job but there 
101:22 
were some questions posted to me earlier 
101:24 
and I answered them in detail and I 
101:25 
actually felt that it'd be better not to 
101:27 
publicize those now because it could 
101:29 
jeopardize an investigation so it's kind 
101:32 
of why we didn't touch on that tonight 
101:34 
so that's what stopped that one but they 
101:39 
were surprised at the depth I had so 
101:41 
they thought the best to be official 
101:44 
about it completely understood and so 
101:48 
we're not going there viewers we're not 
101:51 
going there and we're a lot of other 
101:53 
questions that we just never got around 
101:55 
to because 
101:55 
your story getting to know where he came 



101:59 
from what you and your wife and your 
102:01 
family suffered through and what you've 
102:04 
done 
102:05 
fight for for us for our freedom it 
102:14 
wasn't just me when I when I found when 
102:20 
I'm against him in 2015-2016 they this 
102:24 
was the bad hey I just want her 
102:26 
remembered I'm sorry and they they lock 
102:30 
me down and because it was a transition 
102:33 
period Robins job they told me they were 
102:35 
going to kill my wife I couldn't get out 
102:37 
I can't get to her so for three days I 
102:39 
waited to hear that my wife was dead 
102:42 
there was I couldn't contact her and 
102:44 
when they came back it actually killed 
102:46 
my friend Molly and told me that's how 
102:49 
close she came so I shut up and did what 
102:52 
they wanted but I arrived in through 
102:56 
hung up and walking and talking and 
102:58 
she's gone so I met her I heard Hopkins 
103:09 
a long time ago and whatever I've been 
103:19 
through I'm still here years ago okay 
103:26 
are you still working for the government 
103:29 
inside capacity are you I have a bunch 
103:33 
of emails I can show you privately if 
103:35 
you want to but yeah I many of the cases 
103:38 
I still consult various things to keep 
103:40 
the clearances and because my brain just 



103:44 
works away I can't shut that part off I 
103:46 
still come up with new designs and new 
103:48 
things so yes I'm still connected that 
103:50 
way the and then a lot of cases I've 
103:54 
worked on there are still some pending 
103:56 
some going to appeal there are some new 
103:58 
charges so I still have to pop up and 
104:00 
testify various places I'm still I'm 
104:06 
still there so this is why I have 
104:09 
because of both sides of that this is 
104:10 
why I have mr. flippy I have a 
104:13 
representative from the agencies mr. 
104:15 
flippy a Secret Service I have an FBI 
104:18 
guy I have an essay guy that keep in 
104:22 
contact me for either court or thing I 
104:24 
got one real piece of crap ATF guy so it 
104:31 
makes mr. Philippi look good but often 
104:35 
but but I mean these are their they've 
104:39 
turned into minders to keep an eye on me 
104:42 
although they're supposed to be there 
104:44 
for cases and things but they do keep an 
104:47 
eye on me I didn't cover some topics 
105:21 
just later there's a ton more you're 
105:23 
talking about twelve years of this as 
105:36 
long as it's not a direct danger and I 
105:38 
want to get it out there I don't want as 
105:41 
long as it's not a danger those I'm not 
105:43 
compromising what could be valuable in 



105:46 
an investigation where I don't want to 
105:48 
give somebody a heads up and they can 
105:49 
get rid of something or destroy 
105:51 
something or you know or say oh that's a 
105:53 
risk and they take some somebody out 
105:55 
something but I don't see why not 
106:01 
Twitter followers that have said some 
106:03 
questions 
106:07 
and I think okay they weren't really in 
106:11 
the categories that you were concerned 
106:13 
about no idea what it was oh I don't 
106:19 
think I don't know I don't even know 
106:20 
what that is pretty good stuff it sounds 
106:25 
like I not even know I don't even know 
106:27 
what that is all right well why don't we 
106:31 
plan something like that certainly love 
106:34 
to for you to be a part of that as well 
106:36 
really bring a beautiful spiritual how 
106:41 
would I say you just wrap things up in a 
106:43 
very beautiful way thank you we will do 
106:49 
everything we can to get the word out 
106:51 
there and I will talk with offline as 
106:55 
well John and Linden as well I'm just 
106:57 
going to stop the recording in a few 
106:59 
minutes and a few seconds so is there 
107:01 
anything else you'd like to say before I 
107:02 
started recording her stop the broadcast 
107:05 
thank you guys thank you for your time I 



107:07 
mean in today's world you don't have 
107:09 
much time to anything this is a couple 
107:11 
hours I would appreciate that alone and 
107:14 
again thank you for your prayers they 
107:15 
mean a great deal to us and they do help 
107:18 
[Music] 
107:25 
no ma'am but god bless you John god 
107:30 
bless you he definitely had yeah god 
107:36 
bless you John all right I'm gonna go 
107:38 
ahead and I'll close for now we'll talk 
107:40 
offline all right thank you so much 
107:42 
thank you very much viewers 

 


